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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én a 4 mi l l ió for in thoz a szükséges plusz hozzáadásá t  kértem. Nem 
fogunk 14 mi l l ió for intér t  okmány i rodát  k ialakí tani ,  de 5,5 mi l l ió for intér t  
biztos,  hogy megcsinál juk.

T ö r z s ö k  Károly:
A megá l l apodás- te rvezetben a határ időket  kérem javí tani  az a lábbiak 
szer int :  az 1.) pont  a.) és b.) pont jában a határ idő:  1999.  november  15.
A határozat i  j avas la t  a következő lenne:  a Képv ise lő- tes tü let  
f e l ha ta lmazza a Polgármester t ,  hogy a megá l l apodás t  aláír ja,  az 
okmány i roda k i a l ak í tásához szükséges,  4 mi l l ió for in tot  meghaladó 
kö l tségeket  ter jessze a soron következő képv i se lő- t es tü l e t i  ülés elé.
Aki  a j avas la t ta l  egyetér t ,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  17 igen sza va za t ta l  a k ö ve tke ző  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 8 5 / 199 9 .  (X . 0 6 .) s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lota  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  a Városházán 
k ia lak í tandó okmány i roda létesí tésével  egyetért .

Fe lhata lmazza a Polgármester t ,  hogy az okmány i roda lét rehozásáról  a 
Be lügymini sz té r i ummal  a megál lapodást  megkösse.

Utasí t ja a Polgármester t ,  hogy amennyiben az áta lak í tás  köl tségei  a 
megá l l apodásban szereplő 4 mi l l ió for intot  megha lad ják ,  úgy ennek 
köl tségei t  a soron következő képv ise lő- tes tü le t i  ü lésen j óváhagyásra 
ter jessze elő.

Határidő:  a megá l lapodás  aláí rására:  1999. ok tóber  15.
Felelős:  Leszkovszk i  T ibor  po lgármester

7.) Kegyelet  Rt á ta lak í tása (259.)

T ö r z s ö k  Károly:
Szóbel i  k iegész í tésként  annyi t  mondanék,  hogy a Képv i se lő- tes tü l et  1999. 
szep tember  09-én már tárgyal ta a Kegyelet  Rt á ta lak í tásával  kapcsolatos 
e lőter jesztést .  A Testü l et  több pontban meghatároz ta  a tennivalókat ,  
i l letve ál lást  foglal t .  Az utolsó pontban a Kegye let  Rt-ben,  i l letve az 
á ta laku ló  t á r saságban a további  tagság kérdésében foglal t  ál lást  a 
Tes tü l et  úgy, hogy az 1999. évi gazdasági  e redményektő l  teszi  függővé a 
bennmaradást ,  i l letve a ki lépést .  A gazdasági  tö r vények  szer int  áta lakuló 
társaság esetén a vol t  tagoknak egyér te lműen ny i la tkozni  kel l , hogy az új 
tá r saságban részt  k ívánnak-e venni .  így ennek nem felel  meg a korábbi  
döntésünk,  ami a társaság lét rejöt tét  követő i dőszakra teszi  a döntést .
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Előt te kel l  döntenünk,  mielőt t  a társaság átalakul ,  hogy maradunk-e  a 
tá rsaságban,  vagy kér jük az áta lakuló társaságtól  az e lszámolást .  
Bizot tsági  á l lás fog la lások  i smer tetését  kérem.

B á t o r  Antal :
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság a határozat i  j avas la t  A.) pont ját  8 igen 
szavazat ta l ,  1 tar tózkodás mel let t  e l fogadásra j avaso l j a  a Képv ise lő-  
tes tü letnek.

T ö r z s ö k  Károly:
Kinek van kérdése?
Vélemény,  észrevéte l?
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság támogató j avas la táva l  a határozat i  
j avas la t  "A" vál tozatát  teszem fel szavazásra,  aki  el fogadja,  kérem 
szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  14 igen  szavaza t ta l ,  3 t a r tó z k o d á s  m e l le t t  a 
k ö v e tk e z ő  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 86 / 1 99 9 .  ( X . 0 6 . ) s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  e lhatározza,  hogy a 
t emetkezés i  szolgál ta tás zavar ta l an  biztosí tása é rdekében  a Kegyelet  
Temetkezés i  Rt áta lak í tásával  l ét rehozot t  új gazdasági  tá r saságnak  tagja 
k íván lenni .

Határ idő:  a döntésről  való tá jékoztatásra:  azonnal  
Felelős:  Leszkovszki  T i bor  po lgármester

9.) Bántai  zár tker tek  v íze l lá tása (261.)

T ö r z s ö k  Károly:
E lőter jesztő Domokos István Urat  kérdezem,  szóbel i  k i egész í tés t  kíván-e 
tenni?

D o m o k o s  István:
Kü lönösebb k iegészí tés t  nem kívánok tenni .  Az e l ő ter j esz tésben leír tam, 
hogy mit szeretnék megvalósí tan i .  1100 m hosszú vezetékrő l  van szó. 
Beszé l tem a Bakonykarsz t  Rt vezér igazgató jáva l ,  aki  e lmondta,  hogy 
amenny iben a város további  fe j lesz téseket  tervez,  i lyen lehet  pl. Bánta 
ke r t szöve t keze t  vízel lá tása,  úgy azt az Rt még ebben az évben meg tudja 
va lósí tan i .
Kérem Képv i se lőtársa imat ,  hogy támogassák  e lő ter jesztésemet .

T ö r z s ö k  Károly:  
Kinek van kérdése? 
Vé lemény,  javas la t?
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B á t o r  Antal :
A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot tság tárgyal ta az előter jesztést ,  de nagyon 
sok olyan probléma merül t  fel, ami miat t  ál lást  foglalni  nem tudot t .  Haj lot t  
rá a Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot tság,  úgy éreztem, hogy a többség 
támogat ja,  hogy ott k iépül jön a vízvezeték- rendszer .  Nem biztos,  hogy 
csak ez az egyet len egy al ternat íva van, lehet, hogy van olcsóbb 
megoldás  is. Vannak még a városban lakott  területek,  ahol  az utcában,  
i l letve utcarészben nincs víz, i l letve szennyvíz.  Vé leményem szer int  
komplet ten,  egy anyagban kel lene ezeket  a kérdéseket  behozni ,  akkor  
meglát juk,  hogy melyikre mennyi  kö l t ség igény van, s mennyi  fedeze tünk  
van. Én azt mondom, hogy ezt a mostani  e lőter jesztést  ne utasí tsuk el, 
hanem jöj jön vissza valamikor ra egy komplet t  anyag - a H i va ta lnak  kel l  
tudni ,  hogy ezt az anyagot  mikorra tudja előkészí teni  - hogy hol van még 
a városon belül  v ízvezeték nélkül i  utca vagy utcarész,  hol  vannak 
szennyvíze l l á tás i  gondok,  s ha mindez megvan,  akkor itt f og la l kozha tnánk  
új ra a bántai  zár tker tek víze l lá tásával  is.

V á m o s i  Tibor:
Megerősí ten i  szeretném amit  Bátor Antal  Képv ise lőtársam elmondot t .  A 
városban még számtalan el látat lan hely van. Fe lsoro l tunk már a japán 
program keretén belül  is számtalan utcát, ahol  ötven éve van már eterni t  
cső - ezt nagyon jól  tudja a Bakonykarszt  Rt is -, ezeket  a csöveket  már ki 
ke l lene cserélni ,  de azt mondják,  hogy nincs rá fej lesztési  alap. 
Kérdezném,  tör tént -e fe lmérés azzal  kapcsolatban,  hogy hányan 
szeretnék  bevinni  az ivóvizet ,  ha bevisz ik az ivóvizet ,  akkor  azt  mire 
használnák.  Én nem hiszem, hogy ott laknak, de ha igen, akkor  
gondoskodn i  kel l  szennyv ízcsatornáró l  is, mert  azt nem szabad 
megengedni ,  hogy nyi tot t  karszton szennyvízcsatorna nélkül  haszná l janak 
olyan létesí tményeket ,  ami rongál ja az ivóvizet .  A másik dolog,  hogy 
önrészrő l  is kel lene gondoskodni .  Kérdezem, szolgalmi  jog van-e erre a 
terü le t re?

Dr. S z a b ó  Gyula:
Én mindenképpen támogatom azt a var iációt ,  amit  Bátor Antal  Úr mondot t .  
Vannak  olyan zár tkertek,  pl. a Józan északi  felében,  ahol  víz egyál ta lán 
nem érhető el, tehát  ha i lyen tervünk van, akkor  vegyük be ezeket  a 
t erü l eteket  is.

F a z e k a s  István:
Tudomásom szer int  a csákányhid i  zár tker tekben sincs ivóvíz.

T ö r z s ö k  Károly:
Az elő ter jesztés határozat i  j avas la tához  módosí tás nem érkezet t ,  nincs 
bizot tsági  módosí tó javaslat .

Dr. S z a b ó  Gyula:
Ügyrend i  észrevéte lem van: a sürgősségge l  előter jesztet t  e l ő ter j esz téshez  
még most is lehet  javas la tot  tenni .
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T ö r z s ö k  Károly:
Kérdésem van Domokos István Úrhoz, Bátor  Antal  ál tal  j avasol t  módosí tó 
i ndí tványt ,  ami e lhangzot t  a Gazdasági  és Pénzügy i  Bizot tság ülésén 
f e lmerü l t  vi ta alapján,  befogadja-e a határozat i  j avas la tba?

D o m o k o s  István:
Még nem, e lőször  szavazzunk az e lő te r j esz téshez  csatol t  határozat i  
j avas la t ró l .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A módosí tó  indí tványró l  szavazni  kel l ,  ha el fogadja az előter jesztő,  ha 
nem.

T ö r z s ö k  Károly:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság elnökétő l  érkezet t  egy módosí tó 
j avas la t ,  miszer in t  készül jön komplet t  csomag arra vonatkozóan,  hogy a 
város mely terü lete in h iányzik még az i vóvíze l lá tás és a 
szennyv í ze lveze tés ,  s ebbe a komplet t  csomagba kerül jön be a bántai  
zár t ke r tek  v íze l lá tásának  kérdése is, s aztán kerül jön v issza a Képv i se lő-  
tes tü l e t  elé, a 2000.  év kö l tségvetését  tárgya ló ülésre.

Aki  a j avas la to t  el fogadja,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  15 igen szavaza t ta l ,  1 e l le n szava za t ta l ,  1 ta r tó z k o d á s  
m e l l e t t  a k ö v e tk e z ő  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 8 7 / 1 9 9 9 .  (X.06. )  s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  felkér i  a 
Polgármester t ,  hogy a 2000. év kö l tségvetésé t  tárgyaló képv i se lő- tes tü l e t i  
ü lésre készí t sen e lő ter jesz tést  a következők  fe lmérésével :

- a városban van-e és hol vezetékes vízzel  e l lá tat lan utca
- mely utcák szennyv íze l veze tése  megoldat l an
- a város zár tker t je i  v íze l lá tásának megoldása.

Határ idő:  a 2000.  év kö l tségvetését  tárgya ló képv ise lő- tes tü le t i  ülés 
Felelős:  Leszkovszk i  Tibor  po lgármeste r
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Kérdések,  bejelentések

1 . )

T ö r z s ö k  Károly:
Képv i se lő tá r sa imnak  k iosztásra kerül t  az Önkormányzat i  Közüzemi  
Vál la lat  pr ivat i zác iós átalakí tásával  kapcsolatos  versenytárgya lásra 
tör ténő meghívás.
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság úgy fog la l t  ál lást ,  hogy gazdasági  jogi  
szakér tőve l  v i zsgá l t assuk  felül  a verseny tárgya lás ra  szóló meghívót ,  s a 
Képv i se lő- tes tü l et  az 1999. október  végi  ülésén tér jen vissza erre az 
anyagra.  Erről  tárgyal tam dr. Fehérvár i  László igazgató úrral ,  az ő 
á l láspont ja  az, hogy ha akkor kerül  k i í rásra ez a bizonyos meghívás,  
akkor  a január  elsejei  áta lakulás veszé lyeztetve van, mert nem lesz már 
idő a Cégbí rósághoz  való benyúj tásra.
Ezzel  kapcso latban gondol tam,  hogy e lő ter jesz tek a Képv i se lő- tes tü l etnek  
egy olyan javaslatot ,  hogy a Képv i se lő- tes tü l et  bízza meg a 
Polgármester t ,  hogy gazdasági  jogi  szakér tőve l  v i zsgál tassa meg ezt a 
meghívást ,  e lsősorban az önkormányzat i  érdek f i gye lembevéte léve l ,  s 
ennek alapján október  15-ig írja ki a pályázatot .
A gazdaság i  jogi  szakér tőhöz holnap 10,00 órára vagyok bejelentkezve,  
v iszem magammal  ezt a felhívást .

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Kérem, hogy a Képv ise lő- tes tü le t  gondol ja át, hogy zár tkörű meghívásos 
tárgya lássa l  vagy ny i l vános meghívásos tárgya lássa l  indul junk.
Nem egészen értem, nem vagyok tel jesen képben,  hogy a pályázat  
t ar ta lmazza a megajánlot t  vételárat ,  mely nem lehet  több egy adot t  
összegnél .

Dr. F e h é r v á r i  László:
Kérem javí tani ,  el í rás történt:  nem lehet kevesebb,  így helyes.
Vé leményem szer int  nem is célszerű,  hogy több legyen,  mert itt vételárról  
van szó, ezt az Önkormányzat  arra használ ja  fel , amire akarja.  A 
t őkeemelés  a társaságé.

B á t o r  Antal :
Azér t  kér tünk  szakér tő i  igénybevétel t ,  hogy az önkormányzat  érdeke inek 
messzemenő f igye lembevéte léve l  kerül jön megfoga lmazásra  a meghívás.  
Én a ny i l vános pá lyázato t  javaslom,  de a szakér tő döntsön.  A szakér tő 
mondja meg, hogy ny i l vános vagy zár tkörű pá lyáztatás legyen. A zárt  
t á rgya lásnak  vannak előnyei  és hát rányai  is. A ny i l vános tá rgya lásnak 
egyér te lműen az az előnye,  hogy többen j e l entkeznek,  eset leg magasabb 
árat  kaphatunk,  de hátrány,  hogy "be lesza ladha tunk"  olyanba,  akiben nem 
bízunk és a b i za lmunk nem lesz meg utána sem. A zárt  tárgyalás előnye,  
hogy tudjuk,  hogy kit hívunk meg, az ő munkájában bízunk, ebben az 
esetben valószínű,  hogy kisebb lesz a bevétel ,  mert  k isebb kör van, s mi
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szakmai  befektetőt  hívunk.  Ha nyi lvános pá l yázato t  í runk ki, akkor  jöhet  
egy pénzügyi  befektető,  ak inek többet  megér,  de nem biztos, hogy az 
lesz, amit  mi szeretnénk.  Mindket tőnek megvan az előnye,  i l letve a 
hát ránya,  ezt a szakér tőnek kel l  eldönteni .  A kérdés megér  még egy egy 
rendkívü l i  testület i  ülést  is, mert  nem százezer  for in tokró l  van szó. 
Szer in tem ez így lenne célszerű,  hogy döntse el a szakér tő,  s kerül jön 
v issza az anyag a Képv i se lő- tes tü l et  elé.

T ö r z s ö k  Károly:
Én szintén nem vagyok el lene,  hogy e kérdésben mégegysze r  ül jön össze 
a Képv ise lő- tes tü le t .  A szakér tő mel léteszi  a vé leményét ,  elmondja a 
javas la tokat ,  s e lőfordulhat ,  hogy "szétc incál juk"  a szakér tő  véleményét  
is.

V á m o s i  Tibor:
E ldönthet jük  azt is, hogy a legjobb három a ján lat tevőt  zár t  tárgyalásra 
hív juk meg, ehhez j ogunk van.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Nem tudom, hogy az üdülők bent  vannak-e ebben a 234.221 eFt 
vagyonban,  mert  ha benn vannak,  akkor  célszerű lenne őket  kivenni .  Nem 
biztos,  hogy a tel jes vál la lat i  vagyoni  kört cé lszerű pá l yázat ra  ki írni ,  mert 
vannak  benne olyan vagyontárgyak,  amik a vá rosnak  sokkal  fontosabbak.  
Ezeket  ki ke l lene venni  belőle,  ezen kívül  prob lémás a 4. 5. pont,  tehát  
hevenyészet t  e lő ter jesztés van az Képv i se lő- tes tü l et  előt t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A szakér tő ebben a kérdésben nem fog igazságot  tenni ,  mert  nem ismeri .  
Én bennem is megál l t  az ütő, mert  a pét fürdői  t á rgya lásná l  az egyik üdülő 
egyá l ta l án nem lehet  benne,  a másik üdülő vé leményem szer int  benn 
maradhat .  Mert  ha benne van, akkor  a pét iek kont ráznak,  mert  nem 
fe j eződöt t  be a cég felet t i  vagyonosz tozkodásunk .  Tehá t  nem lehet  benne 
a büki  üdülő.  Egyéb olyan konkrét  dolgokat ,  amiben itt e lhangzot tak  
kérdések,  arra azt mondták,  hogy majd a szakér tők  megmondják.  A 
szakér tő  nem fog konkrét  do lgokban dönteni ,  á l ta lános je l legű do lgokra is 
azt mondta,  hogy jogi  fo rmában öntve támadható,  nem támadható.  Ezen 
az úton vég igmegyünk ,  ha a belső do lgokat  mi tudjuk védeni  
dokumentumokka l ,  akkor  j árható az út.

B á t o r  Antal :
A 234 mi l l ió Ft -ban benne van, ami benne van, onnan már nem lehet 
k ivenni ,  vagy hozzátenni .  A szakér tő egyér te lmű,  hogy részletekről  nem 
tud dönteni ,  ő a tar ta lmat  v izsgál ja meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azzal  amivel  fe l vezet te  az A lpo lgármester  Úr az anyagot ,  hogy január  1- 
jén be jegyzésre  kerül ,  ahhoz a jövő hét végén ki kel l  mennie a 
pá l yázatnak .  Amiben a t es tü l etnek  dönteni  kel l ,  i l letve fe lha ta lmazás t  kel l  
adni ,  az egy olyan biankó,  aminek a vég terméke az újságba fog 
megje lenni  a testület i  képv i se lő előtt ,  vagy máso latban a postájában.  Most
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amit  a tes tü letnek t isztázni  kel l , azt mindent  t i sztázzunk.  A generál  döntés 
a kővetkező.  Abban úgy néz ki, hogy megfogalmazódot t  a döntés,  hogy a 
szakér tővel  a pályázat i  anyagot  rendbe kell  tenni ,  tar ta lmi lag a 
fe l e l ősséget  a lá támasztandó bizonyí tékokkal  mégegyszer  alá kel l  
támasztani ,  hogy a 234 mi l l ió az 234 mil l ió. Dönteni  kel l  a testü letnek 
abban,  hogy nyí l t  versenytárgyalás,  vagy meghívásos legyen.  Ha az 
mel let t  dönt a testület ,  hogy meghívásos,  akkor meg kel l  nevezni ,  hogy kik 
a meghívandó cégek.

Dr. F e h é r v á r i  László:
Én letet tem szeptember  30-án egy anyagot ,  amit  A lpo lgármester  Úr vett 
át, azt az áta lakuló cég készí tet te.  Ebben benne van az átalakulási  
vagyonmér leg,  i l letve azon kívül  még kettő mérleg van benne.  Benne van 
a cég augusztus 31-i  mér lege,  benne van az augusztus 31-i  átér tékel t  
mérleg,  és benne van a harmadik audi tál t  mérleg, a vagyonmegosztás  
utáni ,  hogy a péti  vagyon k ivételével  mi marad. A v i tatot t  tételekre 
cé l tar ta lékot  képezet t  az átalakí tó cég. A cél tar ta lék 30 mi l l ió Ft. Ez 
összefügg az áta lakulási  anyaggal ,  szakér tők csinál ták,  minden száma 
mér l egszerűen egyezik.  Én is egyetér tek azzal ,  hogy a függet len 
könyvv izsá ló  ezeket  a dokumentumokat  nézze át. A ket tő összefügg 
egymással .  Nekem is az a kérésem, hogy legyen l egalább 15-ig ki írva a 
pályázat i  ki í rás.  Szer intem semmi ér telme nincs nyí l t  t árgya lás t  ki tűzni .  
Olyan cég meghívását  célszerű fontolóra venni ,  akinek tőkéje van, és nem 
áll  pr ivat i zác ió előt t  vagy alatt.

T ö r z s ö k  Károly:
A 234 mi l l ió Ft tar ta lmazza-e az an tennarendszer  ér tékét  és a bükfürdői  
ingat lant?

Dr. F e h é r v á r i  László:
Nem. Ami vi tatot t ,  arra cél tar ta lék van képezve.

S u r á n y i Pál:
Én is azt mondom, hogy megér ez mégegy összejövete l t  egy hét múlva 
szerdán,  ha ez akkorra e lőkészí thető.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem készí thető elő, mert  holnap lesz az első ta lá lkozó a gazdasági  
jogásszal ,  hétvégén Várpalota i  Napok lesznek, ő hét főre ezt az anyagot  
nem tudja megcsináln i ,  és ha két nappal  előbb nincs k iküldve,  akkor a 
testü let  nem haj landó tárgyalni ,  tehát  13-ára nem vál lalom.

T ö r z s ö k  Károly:
Van-e még va lak inek  kérdése?
Egy kérdésben döntünk először,  hogy a pályázat  nyí l t  legyen-e,  vagy zárt. 
Aki  a nyí l t  pá lyázato t  támogat ja,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  11 igen szavazat ta l ,  6 ta r tó z k o d á s  m e l le t t  a ny í l t  
p á ly á z a t  k i í rása  m e l le t t  döntö tt .
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T ö r z s ö k  Ká ro l y :
A másik  javaslat ,  hogy a szakér tői  vélemény után k ia lakul t  pá lyázat i  ki í rás 
a Képv i se lő- tes tü l et  elé v isszakerül jön-e,  vagy a Képv i se lő- tes tü l et  
f e l ha ta lmazza a polgármester t ,  hogy a szakér tő i  vé l emény alapján 
h i rdesse  meg. Aki a képv iselő- tes tü le t i  j óváhagyás t  kéri  a szakér tő i  
vé l emény után kialakí tot t  pályázat i  felhívásra,  az kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  3 igen  szavazat ta l ,  14 nem  s z a v a z a t ta l  nem  
t á m o g a t ta  a k é p v is e lő - te s tü le t i  jó v á h a g y á s t .

T ö r z s ö k  Káro l y :
Tehát  akkor  a Képv i se lő- tes tü l et  a szakér tő i  vé l emény f i gye lembe 
véte l éve l  meghata lmazza a polgármester t ,  hogy a pályázat i  k i í rást  tegye 
közzé.  Határ idő:  a szakvé lemény elkészí tését  követő nap.
Aki  ezzel  egyetér t ,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  11 igen  szavaza t ta l ,  6 ta r tó z k o d á s  m e l le t t  a 
k ö v e tk e z ő  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 88 / 1 99 9 .  (X . 0 6 .) s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  a 157/1999.  (V.27.)  
számú határozatában fogla l t  döntésének  megfe le lően e lhatározza,  hogy a 
Várpa lo ta i  Önkormányzat i  Közüzemi  Vál la la tból  áta lakuló kor lá to l t  
f e l e l ősségű társaság üz le t részének megvásár l ására és a törzs tőke 
emelésére  nyí l t  pá lyázatot  ír ki.

A Képv i se lő- tes tü l et  f e l ha ta lmazza a Polgármester t ,  hogy a pályázat i  
k i í rást  - gazdasági - jog i  szakér tőve l  tör tént  egyeztetés után, vé leményének  
f i gye lembevéte léve l  - ha ladékta l anu l  tegye közzé.

Határ idő:  szakér tővel  tör tént  egyezte tést  követően:  azonnal  
Felelős:  Leszkovszki  T ibor  po lgármester

2 .)

S a j t o s  János:
Már  nagyon sok szó eset t  az inotai  Kisfaludy és a Zöldfa utcákról .  A 
p rob lémát  már többször  je l ez tük  a Városgazdá l kodás i  I rodának.  A 
Ki s fa l udy  utca 2 hónapja le van kerí tve,  és azon az úton egyá l ta l án  nem 
lehet  köz lekedni .  Kaptunk rá Ígéretet ,  hogy utánanéznek,  a k iv i te lezőt  
megkeres ik ,  s jótá l lás i  munkában megcs iná l ta t ják  az utakat ,  de 
i n tézkedés nem történt .  A munkatervet  leadtam a Tu l ipán t  úrnak,  és 
ugyanúgy  a Közüzemi  Vál la la tnak.  A Közüzemi  Vál la lat  ha j landó vol t  két,



kb. 1 m2-es fol tot  rátenni  az agyagra,  de az már megint  meggyűrődöt t ,  s 
az út másik felén 20 m-es szakaszon ot thagyták.  Ez még augusztusban,  a 
búcsú előt t  volt.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha ba lesetveszélyes,  akkor  a munkát  megrendelésre meg kell  cs ináln i .

S a j t o s  János:
Anny i t  tet t  a Közüzemi  Vál lalat ,  hogy sárga szalaggal  leker í te t ték  a 
K i s fa l udy  utat.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Saj tos úr rendelkez ik  testület i  fe l ha ta lmazás alapján nemcsak vétó joggal ,  
hanem rendelési  joggal  is.

S a j t o s  János:
A másik  dolog, amit szeretnék elmondani ,  hogy a júl ius,  augusztus 
hónapra  megrendel t  munkákat  a Közüzemi  Vál la lat  nem végezte el. Év 
végi  e l számolásoknál  nem leszek haj landó egy számlát  sem aIá í í rn i .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nekem nincs rendelési  jogom az inotai  városrész üzemel te tésével  
kapcso latban.  A számla k i f i zetését  akkor  engedélyezem,  ha Inota falu 
i gazol ta a munka elvégzését .

dr. F e h é r v á r i  László:
Én nem tudok arról ,  hogy a képv iselő úr bármi t  is megrendel t  volna.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tá jékoz ta tom a T. Képv ise lő- tes tü le te t ,  hogy a Veszprém Megyei  
Bí róságtó l  érkezet t  egy végzés,  amiben "Veszprém Megye Tűzvéde lméér t  
105"  Közalapí tványban tör tént  vá l tozásokró l  tá jékoztat  minket ,  mint  
a lapí tó  szervet .  Ta labér  Márta a megyei  közgyűlés ale lnöke lett a 
Kura tór i um társelnöke,  a Fe lügye lő Bizot tság elnöke pedig Lassú Tamás 
Várpa lo tá ró l .  Eredményes jó munkát  kívánok!

4.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A tegnapi  nap fo lyamán a Lengyel  Köztársaság követe 36 po lgármester  
t á r saságában engem is meghívot t  a nagykövetségre.  A Lengyel  
Köz tá rsaság Elnöke és Göncz Árpád azon alkalomból  hívot t  meg és 
f ogadot t  bennünket ,  hogy 60 évvel  ezelőt t  rendel ték el a lengyel  
i n te rná lás t  katonai  és polgár i  személyek  vonatkozásában,  és 36 te lepülés
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vol t  Magyaro rszágon  érintet t ,  ahol  ök vol tak,  él tek,  léteztek.  Mi ér in tet tek 
vo l tunk  mind katonai ,  mind polgár i  vona t kozásban  ugyanis  200 internál t  
katona a lőtéren dolgozot t ,  400 polgár i  személy döntő többségében a 
bányáná l ,  i l letve Péten. Most  egy szerény megemlékezés  vol t  és kb. 10 
k i tüntetet t .  Részben olyan személyek kapták a k i tüntetést ,  akik idősebb 
Antal  Józse f  mel let t  do lgoztak és i rányí tot ták  az akkor i  magyar  kormány 
részérő l  a l engyelek  i t teni  fe l té te l rendszerét ,  r észben olyan személyek,  
akik az elmúl t  6 évt i zedben a lengyel  kul túrával ,  lengyel  tör ténelemmel ,  
és minden egyéb Lengye lországga l  kapcso la tos  munkát  végeztek  a 
Magyar  Köztársaság területén.

D o m o k o s  István:
Ehhez szere tném hozzáfűzni ,  hogy t es t vérvár i  kapcsolato t  kel lene 
l étes í ten i  va l amely  lengyel  te lepüléssel .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A vegyes  ügyek keretében még egy kérésem van.  A hétvégén palotai  
napok  lesznek.  Azok,  akik bármi lyen par tnerváros i  kapcsolat i  teendők 
e l lá t ására  f e l kérés t  kaptak,  kérem, hogy a leg jobb tudásuk szer int  
t egyenek  neki  eleget .

T ö r z s ö k  Károly:
Amenny iben  további  bejelentés nincs,  úgy a ny i l vános ülést  bezárom. 
Köszönöm mindenk inek  a részvételét ,  17,00 órakor  zárt  üléssel  fo ly tat juk 
munkánkat .

5.)

K. m. f


